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Dagsorden Dagtilbudsrådsmøde 28/8-2025 fra 17-18.30. 

 

 Hvem genopstiller til dagtilbudsråds? Valg på forældremøde til oktober 

 Genopstiller 

 Sidsel, Sandra og Malene 

 Udgår  

 Mie og Jeff 

 Andet under punktet 

 Ønsket er, at der sidder én forældre fra hver stue i rådet. 

 Forældrene tilkendegiver, at det har været godt, at kende året møde 

datoer. 

 Forældremøde 7. okt. 2024 

 Punkt til mødet Børnene skal finde den selv i nye roller, når de ældste børn 

stopper. 

 Forældrekaffe – hvad man men bruge det til? 

 Forældre til børn i stjernegruppen, inviteres til et særskilt møde i 

børnehaven, hvor lederen fra den lokale skole, vil fortælle om hvordan det 

er generelt at gå i skole.   

 

 Personalenyt. 

 Der er personaler på barsel, der er barselsvikarer til disse, undtagen én 

stilling i trollehaverne, da der er ikke er fuldt belagt med børn. 

 

 Andet under punktet 

 Forældrene oplever at der er forskelle niveauet af informationer, der 

kommer på aula fra stuerne.  

 Forældrene tilkendegiver at de er glade for en ugeplan, så de kan følge 

med og tale med deres børn om denne. 

 

 Nordeafonden. 

 Vi har søgt og fået 15.000kr af Nordeafonden, til en tur ud af huset. 

 

 Status på bygningen. Ventilation, gardiner, udearealer. 

 Gule blomster giver bobler 

 

 Forældrekaffe. 

 Vild pastinak 

 Forældrene mener ikke at det er nødvendigt at skrive ud. 
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 Samtaler – Hvornår kan man forvente en samtale 

 3 måneders, en årlig og en i forbindelse med skolestart. Samt en i 

forbindelse med overgang fra vuggestue til børnehave. 

 Lågen 

 Mads tager fat igen, for at få en holdbar løsning. 

 Legeplads – hvornår er de det?  

 De er på legepladsen hverdag mellem kl XX og ca. XX og der tages 

også aktiviteter ud på legepladsen om formiddagen/ eftermiddagen, 

i det omfang det er meningsgivende. 

 Vinkevindue – sige farvel 

 Det kan være svært, da mange aflevere samtidig. 

 Forældre oplever, at personalet sidder med ryggen til døråbningen, 

så de ikke kan se, når forældre og børn står der samt personalet 

ikke kommer når de ringer på. 

 Forældrene spørger ind til om, der kan tænkes i, hvem der har 

”tage imod vesten på”. Forældrene oplever at det som svært at 

aflevere, når det er en vikar, da det ikke er ligeså trygt for børnene. 

 Andet til punktet 

 Legetøjdag 

 Personalet har udarbejdet retningslinjer, for hvilket legetøj, 

der kan medbringes, så det er sikkert og trygt for alle. 

 Forældrene stiller spørgsmål til, hvornår er det legetøj eks. 

Solbriller, kasket, prinsessekrone? 

 Forældrene tilkendegiver at det oplever legetøjsdag som en 

god læring for børnene. 

 Sommerfest 

 Forældrene informere om at der var lange køer til kage og 

saft sidste år. De forslår at det i år, bliver bemandede boder 

og at det bliver ensrettet med skilte, for at undgå kø i år. 

 Forældrene vil gerne være behjælpelige med at sætte det 

op. 

 

 Fotografering. Okt/Nov 

 Mads kontakter Storke foto, der er blevet brugt tidligere. 

 

 Status på brandalarm. Gik det som forventet. 

 Personalet tog det alvorligt, og havde en rolig og legende tilgang til børnene så de 

var så trygge som muligt i situationen. 

 


